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Dates properes reunions: 19 de julio! i 27 de setembre. 

4. Assumptes sobrevinguts.

El Sr. Benjamí Oller informa de que s'ha arreglat la vorera del C/ del Forn. Els ve"ins 

voldrien que es fes tot nou. No obstant, aixó no es podra dur a terme fins més endavant. 

Ara s'ha fet una intervenció puntual. 

El mateix membre de l'OTP, proposa publicar l'ordre del dia i les actes de les sessions 

de l'OTP. Vist que es publiquen ja a la web de l'Ajuntament de Sallent, la Presidenta 

proposa enlla9ar les publicacions d'una pagina web a l'altre. 

En relació a la qüestió de la Sínia, la Presidenta de l'OTP, posa de manifest la intenció 

del regidor d'urbanisme d'anar a conéixer de primera ma el seu estat actual. D'altra 

banda, es procurara assumir la intervenció. 

5. Precs i preguntes.

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21 :25 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria en dono fe. 


